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Szanowny Panie Burmistrzu,

W imieniu Mieszkańców wsi Koninko oraz Szczytnik proszę o informację na temat 
ulicy Malarskiej w Koninku. Mieszkańców interesuje jakie są plany inwestycyjne: czy istnieje 
możliwość poszerzenia ulicy w celu bezpiecznego mijania się pojazdów. Kolejną kwestią są 
pobocza, które nawet po wyrównaniu w bardzo krótkim czasie powracają do pierwotnego stanu 
czyli dziura na dziurze.
W związku z powyższym wnoszę jak na wstępie.

Z poważaniem


